
Altyapıdan ulaşıma, kentsel dönüşüm çalışmalarından 
çevre projelerine, konut yatırımlarından spora kadar 
birçok başlıkta Gazi şehir için Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi’nin hayata geçirdiği çalışmaları anlatan 
Başkan Fatma Şahin, beyannamelerle sınırlı 
kalmadıklarını, şehrin ihtiyaçları doğrultusunda yeni 
birçok projeye imza attıklarını aktardı. Büyükşehir 
Belediyesi Meclis Toplantı Salonu’ndaki programda 
Başkan Şahin, 1 yılda şehre kazandırılan GAZİRAY’ın 
yerli ve millî tren setleri, toplam 16 MW’lık güneş enerjisi 
santralleri, BÜSEM, Nizip ve 6 Şubat Gençlik Merkezleri, 
Kuzeyşehir Alev Alatlı Eğitim ve Sanat Merkezi, Kayna 
Sabun ve Pekmez Hanı, trafik düzenlemeleri, HAYDİ 
projeleri, 80 kilometre sıcak asfalt ve 180 kilometrelik 
sathi kaplama gibi çalışmalar hakkında bilgi verdi. 
Sunumda ayrıca yapım ve projelendirme çalışmalarının 
devam ettiği Düzbağ İçme Suyu Barajı, Çetintepe Barajı 
Su Temini, Belkıs İçme Suyu Arıtma Tesisi, 4 yeni ileri 
biyolojik atık su arıtma tesisi, metro projesi, 25 elektrikli 
otobüs ve 12 şarj istasyonu, Dülük-OSB Tüneli, köprülü 
kavşak ile yol çalışmaları, yeşil yaşam koridorları, Kamil 
Ocak Çok Amaçlı Spor Salonu ve Hayriye Deniz İleri Yaş 
Hizmet Merkezi ile yürütülen birçok çalışmanın son 
durumu aktarıldı.
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İlahiyat fakülteleri, radikalizme 
karşı bilimsel direnci, Gazze için 
insani duyarlılığı, kalite odaklı 
dönüşümle akademik vizyonu 
birlikte taşıma çağrısında 
bulundu. Gaziantep İslam Bilim 
ve Teknoloji Üniversitesi (GİBTÜ), 
Türkiye İlahiyat ve İslami İlimler 
Fakülteleri Dekanlar Konseyi 

(TİDKONSEY) 29. Toplantısına 
ev sahipliği yaptı. 17 Nisan 
2025 tarihinde Gaziantep’te 
düzenlenen toplantı, YÖK 
Başkanı Prof. Dr. Erol Özvar, 
14 üniversite rektörü, 78 
fakülte dekanı ve çok sayıda 
akademisyenin katılımıyla 
gerçekleştirildi.

Şahinbey Belediye Başkanı 
Mehmet Tahmazoğlu, 15 - 
22 Nisan tarihleri arasında 
kutlanmakta olan Turizm 
Haftası dolayısıyla yayınladığı 
mesajda, “Ekonomimizin 

bacasız sanayisi durumundaki 
turizm sektörü sayesinde 
ülkemizin dolayısıyla da ilimizin 
dünyaya tanıtımında çok önemli 
mesafeler alınmış ve alınmaya 
devam etmektedir” dedi.

‘Turizm bilincini ‘Turizm bilincini 
geliştirmeliyiz’geliştirmeliyiz’

Cumhurbaşkanlığı himayelerinde ve Aile ve Sosyal 
Hizmetler Bakanlığı koordinasyonunda, 2025 yılının “Aile 
Yılı” olarak ilan edilmesi kapsamında, Gaziantep Üniversitesi 
(GAÜN) ev sahipliğinde farkındalık semineri düzenlendi.

GAÜN’de “Aile Yılı” 
kapsamında farkındalık 

semineri düzenlendi

SANKO 
Üniversitesi 
Hastanesi’nden 
Uzm. Fzt. 
Nursena Kılıç, 
lenfödemde, 
kompleks 
boşaltıcı 
fizyoterapi 
ile ödemden 
kurtulmanın 
mümkün 
olduğunu 
söyledi.       

Lenfödemde, kompleks 
boşaltıcı fizyoterapi ile 

ödemden kurtulmak mümkün

Şehitkamil Belediye 
Başkanı Umut Yılmaz, 
Umut Mahallesi’nde yapımı 
devam eden park ve ikram 
evinde incelemelerde 
bulundu. Parkın kısa süre 
içerisinde tamamlanarak 
vatandaşların hizmetine 
sunulacağını belirten 
Yılmaz, “Hemşehrilerimiz 
hasret kaldığı yeşile 
kavuşacak. Dinlenirken 

çayını, çorbasını gönül 
rahatlığıyla içebilecek” 
dedi. Şehitkamil 
Belediye Başkanı Umut 
Yılmaz, ilçenin dört bir 
yanında yapımı devam 
eden projelere ilişkin 
ziyaretlerini sürdürüyor.  
Projeleri yerinde inceleyen 
Yılmaz, projelerin son 
durumu hakkında bilgi 
alıyor.

Yılmaz’dan Umut 
Mahallesi’ne 
çifte müjde

AK Parti Şehitkamil İlçe Başkanlığı, “milletin 
kapısını değil, gönlünü çalıyoruz” diyerek, samimi 
bir siyaset anlayışını sahaya taşıyan Halk Günü 
Buluşmalarına başladı.

Şehitkamil’de 
halk günü başladı

Gaziantep yeni kongre 
merkezine kavuşuyor

Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin, 2024-
2029 Dönemi’nin 1’inci yılında planlanan vizyon projelerin son 

durumu ve tamamlanan projeleri düzenlediği toplantıyla anlattı. 


